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Intervju med Omar Loum, intervjuperson nr 96 

 

Projekt: Göteborg berättar 

Bandningens längd: 00:55:40 

Datum: 2019-03-15 

Intervjuare: Marie Nyberg 

Plats: Ett klassrum på Bergsjöskolan 

Tid: 15.00 – 16.00 

 

Intervju med Omar Loum 

Bandningen börjar 

 

Intervjuare 1 [00:00:00]: Ja, då sitter jag här i Bergsjöskolan [skrattar] med Omar, jag hade 

inte ditt efternamn. 

 

Talare 1 [00:00:09]: Loum. 

 

Intervjuare 1 [00:00:09]: Loum. 

 

Talare 1 [00:00:10]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:00:11]: Loom? 

 

Talare 1 [00:00:14]: Loum. 

 

Intervjuare 1 [00:00:14]: Loum, ja, och du bor här i Bergsjön? 

 

Talare 1 [00:00:19]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:00:19]: Mm, vilken gata? 

 

Talare 1 [00:00:20]: Siriusgatan, ska det vara exakt? 

 

Intervjuare 1 [00:00:24]: Ja, nummer? 

 

Talare 1 [00:00:25]: 100. 

 

Intervjuare 1 [00:00:27]: 100, och du går här i vilken årskurs? 

 

Talare 1 [00:00:30]: Jag går i Bergsjöskolan, årskurs 9 och klass 9C. 

 

Intervjuare 1 [00:00:38]: 9C, jag gick också i 9C, men det var väldigt länge sedan [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:00:41]: Ja [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:00:44]: Ja och du bor här med din familj? 
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Talare 1 [00:00:47]: Familj, ja. Jag bor med min mamma och fyra, ja fyra syskon, ja, ja fyra 

syskon, jag är inte säker…, jag fick just en, vi fick just ett nyfött barn så ... 

 

Intervjuare 1 [00:01:06]: Jaha. 

 

Talare 1 [00:01:09]: Ja, fyra syskon är vi, vi är fyra syskon [skrattar] jag tappar räkningen 

[skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:01:15]: [Skrattar] Och bor ni i en lägenhet då eller? 

 

Talare 1 [00:01:16]: Ja, vi bor i en lägenhet. 

 

Intervjuare 1 [00:01:20]: Ja, på Siriusgatan då? 

 

Talare 1 [00:01:23]: På Siriusgatan, ja. Vi bodde faktiskt först i, vid Rymdtorget bakom det 

där huset där borta, andra balkongen du ser, det var där vi bodde först innan vi flyttade till 

Siriusgatan och vi har bott här nu i sex eller sju år nu där och vi trivs väldigt mycket här, 

faktum är att de börjar renovera gården lite grann. Jag vet inte om de vill bygga där, fast de 

håller på att renovera i alla fall. 

 

Intervjuare 1 [00:01:55]: Jaha. 

 

Talare 1 [00:01:56]: De tar bort de här sandlådorna som barn brukar leka i och har tagit bort 

allt det där. 

 

Intervjuare 1 [00:02:00]: Jaha. 

 

Talare 1 [00:02:01]: Så jag vet inte hur de ska göra det, men jag såg en bild på hur de vill göra 

det och det känns som att de kommer att förändra här lite grann, så jag hoppas att det blir 

fint. 

 

Intervjuare 1 [00:02:13]: Ja, men då har du bott i Bergsjön i hela ditt liv? 

 

Talare 1 [00:02:17]: Hela mitt liv faktiskt, ja, jag föddes faktiskt inte här i Sverige utan jag 

kom till Sverige när jag var sju år gammal. 

 

Intervjuare 1 [00:02:27]: Jaså du kom till Sverige när du var sju år gammal? 

 

Talare 1 [00:02:28]: Sju år gammal, ja, så jag har bott här i nästan nio år nu. 

 

Intervjuare 1 [00:02:33]: Ja. Var kom du från då när du flyttade hit? 

 

Talare 1 [00:02:37]: Jag kom från Gambia. 

 

Intervjuare 1 [00:02:41]: Så din mamma kommer därifrån då? 

 

Talare 1 [00:02:43]: Min mamma kommer därifrån men min farsa kommer ifrån Ghana, så 
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två kontinenter, och jag fick, och jag har lärt mig att min morfar kommer från Senegal och så 

[skrattar] så det är lite olika kontinenter kan man säga, blandat. 

 

Intervjuare 1 [00:03:02]: Ja jag förstår det, pratar du franska då också kanske? 

 

Talare 1 [00:03:04]: Jag läser franska i skolan fast Gambia de har engelsk [?? 00:03:07]. 

 

Intervjuare 1 [00:03:07]: Ja, just det. 

 

Talare 1 [00:03:08]: Så jag försöker [skrattar] koncentrera mig på franskalektionerna här i 

skolan och jag har ändå godkänt betyg så jag är nöjd och jag kan till och med prata ganska 

flytande också, lite flytande. 

 

Intervjuare 1 [00:03:24]: Det är alltid bra att kunna språk. 

 

Talare 1 [00:03:26]: Ja det är alltid bra. 

 

Intervjuare 1 [00:03:27]: Kommer du ihåg någonting från din tid i Gambia? 

 

Talare 1 [00:03:31]: Tid i Gambia, jag brukar inte berätta för folk hur min tid i Gambia var, för 

att jag tyckte det var en tid där jag mest av allt ägde tv:n och fjärrkontrollen, du förstår vad 

jag menar? Då satt jag bara hemma och kollade på tv när alla barnen var där ute och lekte så 

var jag och kollade på [?? 00:04:00] eller Tom and Jerry. 

 

Intervjuare 1 [00:04:03]: Ja, hur kom det sig då?  

 

Talare 1 [00:04:05]: Ja, jag kan väl säga när min morsa första gången köpte en dvd-skiva, ja 

en dvd-skiva, då första gången köpte hon en sådan här animationsfilm och så första gången 

vi kopplade in tv:n och det blev ... 

 

Intervjuare 1 [00:04:24]: Du blev fascinerad av det? 

 

Talare 1 [00:04:26]: Jag blev fascinerad av det. Jag tror att jag var kanske runt fyra år gammal 

om jag minns riktigt. 

 

Intervjuare 1 [00:04:32]: Ja, så det var inte så noga för dig var du satt någonstans? Det var 

tv:n som var ... 

 

Talare 1 [00:04:39]: Ja alltså hela mitt liv, jag är inte en sådan person som vill ha för mycket 

av folk utan för mig så det är bara att, jag känner att jag behöver inte så mycket av folk utan 

jag tycker att om jag får så lite som möjligt så tror jag att jag kan göra stort med det. Det är 

så jag har känt hela mitt liv, så jag är inte en sådan person som frågar kan jag få tusen av min 

mamma, kan jag få nya skor eller nya kläder utan det är hon själv som säger Omar kan vi gå 

och handla?  För jag är inte en sådan som frågar för jag tycker att om jag inte, alltså allt som 

min mamma har gjort för mig då känner jag och det hon har gått igenom då när vi var i Afrika 

då känner jag, att jag är inte en person som borde fråga efter för mycket. För jag vet hur det 

känns och jag har gått igenom saker för innan vi fick den här tv:n och allt de här sådana saker 
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då ... 

 

Intervjuare 1 [00:05:45]: Tycker du det var svårt att flytta till Sverige? 

 

Talare 1 [00:05:47]: Det var förvirrande, jag var sju år och jag visste inte så mycket om flyg 

och så här, en sak vet jag, min mamma klädde oss fint, jag och min bror då, han var fem och 

jag var sju och vi gick in där i flygplanet och med sådana här guldiga kostymer på oss och 

nästan alla som gick på planet sa hej och jag kände mig förskräckt. 

 

Intervjuare 1 [00:06:16]: Hade du skoluniform eller något på dig då? 

 

Talare 1 [00:06:18]: Det var inte skoluniform utan det var sådana här kostymer med skjorta 

och en liten kort kavaj och så här va. Vi såg riktigt fina ut men jag tyckte inte om det. 

 

Intervjuare 1 [00:06:32]: Nej. 

 

Talare 1 [00:06:33]: Jag tyckte inte alls om det. 

 

Intervjuare 1 [00:06:35]: Men då hamnade ni direkt här i Bergsjön då? 

 

Talare 1 [00:06:38]: Vi hamnade direkt här i Bergsjön. 

 

Intervjuare 1 [00:06:41]: Och du började skolan första året då eller? 

 

Talare 1 [00:06:42]: Första året, ja, och jag började introduktionsskolan, skolan bakom den 

här skolan till och med, det är bara typ 500 meter härifrån. Det var där jag gick och jag 

spenderade ett helt år där, faktum är att skolan ville att jag skulle flytta bort från den här 

skolan och komma till Bergsjön för de tyckte att min svenska, alltså den hade utvecklats 

riktigt bra och så. Men min pappa då tyckte att, nej vi kan låta honom gå några månader till 

eller kanske ett helt år innan han flyttar för att lära sig lite mer och så och jag sa ingenting 

emot för jag visste inte vad det handlade om och jag var så förvirrad och tänkte oh my God 

vad händer? [Skrattar]. Jag först började i tvåan på den här skolan. 

 

Intervjuare 1 [00:07:30]: Är det mycket barn här i skolan? Jag känner inte till den så väl. 

 

Talare 1 [00:07:34]: För några år sedan kanske en hel klass var det 33 personer, som i min 

klass då var vi 33 elever i en klass. Men sen efter åren gick och några flyttade, andra gick på 

skolan och så här och flyttade till andra skolor och det sänktes till, det minskade. Så när jag 

gick sexan då var vi kanske 25 elever av alla som jag gick med från tvåan till sexan då och när 

vi kom till sjuan då separerades nästan hälften av oss, jag vet, kanske typ sju personer från 

min klass nu, var de som jag var med i tvåan eller från i början av sexan. 

 

Intervjuare 1 [00:08:15]: Ja, ja, sen så är det nya personer? 

 

Talare 1 [00:08:18]: Nya personer och mitt, från lågstadiet till mellanstadiet tyckte jag var lite 

hemskt för jag blev mobbad liksom och det var tiden då alltså några elever var alltid på mig 

och så och jag hade ingen aning om varför de var så, för jag var alltid så här. Jag vill inte vara 
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med någon utan jag vill vara ensam, jag tyckte om att läsa böcker så på rasterna istället för 

att spela fotboll som alla andra gjorde så satt jag med en bok och läste, för jag tyckte om det 

och jag tyckte det var mycket bättre och i sinom tid så ibland när jag skulle gå hem då kom 

kanske tio pers av killarna då i min klass och attackerade mig och sparkade mig och så här 

och jag tyckte inte, alltså jag sa emot och att de skulle sluta och jag sa till lärarna och efteråt 

då blev jag lite arg och när de slog mig så slog jag tillbaka och… Det slutade med att jag gick 

till kurator för att de ska prata om mig och hur jag känner mig och så och hur jag mår och jag 

tyckte det var fel av själva, att lärarna gör så, jag tyckte att de skulle ta den här personen 

som mobbade mig, de skulle få den här terapin, för jag behövde inte det. 

 

Intervjuare 1 [00:09:41]: Nej. 

 

Talare 1 [00:09:43]: Men när jag kom till sexan och så det blev lite lugnare, jag bråkade lite 

några gånger och så men efter när jag kom till sjuan då ville jag inte att det som hände mig 

då i låg- och mellanstadiet skulle hända mig igen och då valde jag att vara lite mer så här, hur 

ska man säga, socialt, lite mer social och jag började... 

 

Intervjuare 1 [00:10:11]: Du blev lite mer ... 

 

Talare 1 [00:10:13]: Jag blev lite mer öppet med allihop och jag skapade många band med 

flera personer i min klass och utanför klassen och jag fick en chans att träffa nya människor. 

Jag till och med blev så vän med de att de pratade om sina hemligheter med mig och sådana 

saker och jag tyckte, jag tycker det är bra för det är, har gjort att jag har snabbt lärt mig när 

det kommer till att skriva saker vad som helst, osynligt och… då vet jag att jag redan sett folk 

göra det och jag har varit genom det så jag vet vad jag ska skriva om, jag vet hur jag ska 

använda den känslan och det är i alla fall mitt berättelse när jag skriver saker. 

 

Intervjuare 1 [00:10:59]: Ja, du får ur dig då? 

 

Talare 1 [00:11:00]: Jag skriver med andra karaktärer och med andra personernas namn och 

sådana här saker fast det är mitt, det är själva mitt berättelse, det är mitt erfarenhet av vad 

jag har genomgått oavsett vad andra genomgår och som sagt ja jag liksom, hur ska man 

förklara? 

 

Intervjuare 1 [00:11:18]: Men känner du dig trygg i Bergsjön eller känner du att Bergsjön är 

ditt område? 

 

Talare 1 [00:11:25]: Jag känner mig trygg, jag känner mig trygg och jag ser inget framtid 

utanför här, alltså utanför Bergsjön. 

 

Intervjuare 1 [00:11:32]: Nej. 

 

Talare 1 [00:11:34]: Ja i mitt syn så ser jag inte att jag ska vara på ett annat ställe utanför 

Bergsjön, för jag tycker att det är bra här, för varje gång någonting händer här, något litet 

grej, något har varit en affär i Bergsjön så kommer det stå på första sidan på en tidning fast 

om något har hänt i Askim eller något annat ställe det får inte så mycket uppmärksamhet av 

människor. 
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Intervjuare 1 [00:11:57]: Nej, nej. 

 

Talare 1 [00:11:59]: Men det finns folk som bor här i Bergsjön och de säger att, det var till 

och med en kvinna som sa att jag har gått här i flera år i Bergsjön, okej, mitt i natten jag går 

hem, jag blir inte… alltså så här folk går inte på mig eller sådär, förstår du? 

 

Intervjuare 1 [00:12:18]: Ja, det är ingen som har ... 

 

Talare 1 [00:12:18]: Det är ingen som gör sådant. 

 

Intervjuare 1 [00:12:20]: Nej. 

 

Talare 1 [00:12:21]: Det är säkert folk som gör det kommer inte från det här området, kanske 

de bor i ett annat ställe och bara kommer ut här och bara gör lite problem. 

 

Intervjuare 1 [00:12:29]: Men åker du in till stan ofta? 

 

Talare 1 [00:12:32]: Jag åker in till stan ofta för det är där man köper sina skor och kläder och 

så. 

 

Intervjuare 1 [00:12:35]: Ja just det [skrattar]. Ja du åker in och shoppar? 

 

Talare 1 [00:12:40]: Shoppar och så. 

 

Intervjuare 1 [00:12:40]: Och gör grejer, andra saker kanske? 

 

Talare 1 [00:12:44]: Ja, jag har varit på bio och så på stan och jag har till och med varit på 

Draken, de hade en sådan här... 

 

Intervjuare 1 [00:12:51]: Ja den är fantastisk. 

 

Talare 1 [00:12:52]: Ja de hade en, ett invigning tror jag av en film. 

 

Intervjuare 1 [00:12:57]: Ja just de, de visar skolfilmer. 

 

Talare 1 [00:12:58]: Ja och jag var där för att presentera ett film som jag jobbade med här i 

skolan med några personer så det var ett stort projekt, det var ett projekt som jag sa ja till 

och många tycker inte om att stå framför kameran utan de blir blyga och tänker hur ser jag 

ut men jag tyckte att om man kan, alltså om man kan ... 

 

Intervjuare 1 [00:13:23]: Det kändes bra? 

 

Talare 1 [00:13:24]: Det inte bara känns bra, utan om man kan få ut någonting, få ut 

någonting av alltså få någon information eller någon sådan här tanke till folk utanför att det 

är så här vi lever och så här känner vi oss och så här vill vi att ni ska ... 
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Intervjuare 1 [00:13:43]: Var det det filmen, handlade filmen om det? 

 

Talare 1 [00:13:47]: Ja det handlade om att vi skulle, det handlade om att jag skulle leka som 

en detektiv och att något hände en kompis till mig och de skyllde personen, alltså de skyllde 

att förövaren var från Bergsjön, vi bytte ut det lite grann och sa att personen var från 

Mölndal [skrattar] och jag hoppas de inte tar illa av det också [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:14:07]: Nej [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:14:10]: Så att vi ville få ut någonting, en information, en slags upprop till folk att 

ni beter oss illa för det är inte vad ni läser på tidningen och vad ni ser på sociala medier ... 

 

Intervjuare 1 [00:14:21]: Man får skulden också mycket? 

 

Talare 1 [00:14:22]: Precis. 

 

Intervjuare 1 [00:14:24]: Eller det blir som en slags ... 

 

Talare 1 [00:14:24]: Ja, man måste visa att det inte är rättvist för saker som händer utanför 

påverkar oss här i skolan också på ett negativt sätt, för att vi vill ha ett, vi vill ha en skola som 

vi kan gå till och känna oss trygga om att ingen journalist kommer stå utanför och ta bilder 

och säga att ungdomar känner sig väldigt otrygga i Bergsjön. Det stämmer inte alls för vi vet 

att det är ett fantastiskt ställe som vi bor i. 

 

Intervjuare 1 [00:14:55]: Man pratar ju ofta om de här gängen då, som gängskjutningar och 

... 

 

Talare 1 [00:14:59]: Jag har inte sett ett enda gäng här i Bergsjön, inte ett enda, om de säger 

gäng då kanske de snackar om Mc-gäng för jag ser många med motorcyklar och så här, jag 

tror att ingen av dem är med i något gäng så jag förstår inte riktigt vad de menar med det för 

att ... 

 

Intervjuare 1 [00:15:17]: Men i Angered så finns det vissa gäng som har funnits, Original 

gangsters och det är lite andra ... 

 

Talare 1 [00:15:21]: De är inga riktiga gangsters. 

 

Intervjuare 1 [00:15:24]: Och Biskopsgården. 

 

Talare 1 [00:15:24]: Jag tycker inte de är riktiga gangsters, de som kallar sig för gangsters fast 

de inte är det. Riktiga gangsters om du kollar i USA där då snackar vi riktiga gangsters, då 

varje dag det blir en skjutning, händer det så här i Sverige? 

 

Intervjuare 1 [00:15:38]: Nej, men det har varit mycket skjutningar. 

 

Talare 1 [00:15:41]: Det har varit mycket skjutningar men ... 
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Intervjuare 1 [00:15:43]: För att vara här om man säger så. 

 

Talare 1 [00:15:46]: Jag har varit med om en skjutning här i Bergsjön och det var just där 

bredvid ICA bara några hundra meter härifrån och det var bara en som jag har varit med om. 

Som jag såg när man skulle gå till busshållplatsen och det fanns blod och de hade täckt det 

med sand och det är det som vi har varit med om, fast när de kommenterar att det har varit 

mycket skjutningar då blir man, var någonstans? Inte här i alla fall. 

 

Intervjuare 1 [00:16:16]: Men känner du inte att du vill ut ifrån Bergsjön eller känner du att 

du vill stanna, du sa att du ville stanna i Bergsjön, men känner du att du kan utvecklas i 

Bergsjön? 

 

Talare 1 [00:16:26]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:16:28]: Om du vill vidare och ska läsa på gymnasiet eller hur ska du ... 

 

Talare 1 [00:16:31]: Ja gymnasiet, flera av dem ligger ute kanske på stan och så här och jag 

har inte, det finns fortfarande, jag har valt gymnasium i Göteborg och jag bor fortfarande 

kvar i Bergsjön så jag ser inget skillnad. 

 

Intervjuare 1 [00:16:48]: Nej. 

 

Talare 1 [00:16:47]: Och plus att när vi pratar om det här med gänget och gang och så här då 

tycker jag att de blir mer influenserade av musiken också som många ungdomar lyssnar på 

nu. Om man lyssnar på den här rapmusiken som folk lägger ut nu för tiden, som svenska 

artister lägger ut och det enda de snackar om är kokain och vapen och allt det här, det 

fungerar inte, jag tycker att om de ska, de ska ge ett… de måste ge, alltså när ungdomar 

lyssnar på det då tror de att det är coolt att göra sådana saker, att ha ett vapen i fickan och 

göra brott och de tycker att det är coolt. Men det är det inte för att alltså deras mammor 

kommer gråta natt efter natt efter att de vet att deras barn har gjort något olagligt och sitter 

i fängelse typ, det är inte okej, de måste lära sig faktan bakom allt det där. De där som 

sjunger de ger inte ett bra budskap till ungdomar nu för tiden, om de ger ett bra budskap till 

exempel det är inte bra att göra det, jag har ångrat mig, så ska du inte göra, okej. Försöka ge 

en hel bild av att ... 

 

Intervjuare 1 [00:17:54]: Och ofta kan man visa att de ofta inte lever så länge heller. 

 

Talare 1 [00:17:57]: Precis. 

 

Intervjuare 1 [00:17:58]: Man kan vara häftig i några år och sen är man död, men det är inte 

roligt. 

 

Talare 1 [00:18:01]: Det är inte så roligt så därför när jag hör många som lyssnar på deras 

låtar, jag brukar inte lyssna alls, men de måste verkligen tänka på vad är det som personen 

säger? Lyssna på orden, lyssna inte på den biten där han står med ett vapen och hotar en 

person och sådär. Lyssna på orden, vad säger han? Vad försöker han förmedla er? 
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Intervjuare 1 [00:18:26]: Skriver du några texter? 

 

Talare 1 [00:18:27]: Jag skriver texter. Jag har skrivit väldigt många texter och låttexter och 

så och jag skrev till och med en låttext till filmen som vi gjorde och vi blandade ihop det med 

[?? 00:18:39 för att det passar ihop med vårt budskap. 

 

Intervjuare 1 [00:18:47]: Det är också ett sätt att ändra. 

 

Talare 1 [00:18:50]: Ändra, ja. 

 

Intervjuare 1 [00:18:50]: Det är att skriva andra texter och inte det här med gangster och 

gangsterrap och allt vad som nu finns [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:18:55]: Ja man kan lyssna på gangsterrap fast man måste höra på vad han säger, 

om du lyssnar på, jag lyssnar mycket på engelsk, amerikanska rappare som har varit med i 

gäng och det enda de rappar om är att gör inte droger, gör inte något olagligt och försök att 

vara så snäll som möjligt och man hör på deras musik, de berättar om deras historia och 

lyssna på det och lär från det, det är lite mer annorlunda när det kommer till svenska 

rappare. Jag säger inte att de alltså de har talang och de rappar bra och sådär men 

budskapen, tänk på vad de säger, de måste ta ut någonting bra, de kan inte bara rappa om 

vad som helst. 

 

Intervjuare 1 [00:19:42]: Men tycker du att det finns någon sådan scen där du kan, i 

Göteborg, någon musikscen där du kan gå och lyssna och så eller? 

 

Talare 1 [00:19:48]: Jag brukar inte göra så, jag brukar inte gå och lyssna så. 

 

Intervjuare 1 [00:19:52]: Nej, du kanske är lite ung för att komma in på de här ställena också. 

 

Talare 1 [00:19:55]: Jag tror att det kanske finns för ungdomar också i mitt ålder fast jag vet 

inte. 

 

Intervjuare 1 [00:20:00]: Har ni på ungdomsgården eller ... 

 

Talare 1 [00:20:01]: Det borde finnas, fast jag tror inte de gör sådana musikgrejer eller jo jag 

tror att de gjorde förra året. 

 

Intervjuare 1 [00:20:11]: Mm, var det här ute eller? 

 

Talare 1 [00:20:14]: Det finns en ungdomsgård här tror jag vid Komet…, nej eller ja typ. 

t 

Intervjuare 1 [00:20:18]: Men du går inte där ofta eller? 

 

Talare 1 [00:20:20]: Jag går inte där ofta, jag gick en gång med klassen fast jag brukar inte gå 

på sådana saker. Jag har bara sagt om de gör ett tema där man får kolla på anime, då 

kommer jag. 
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Intervjuare 1 [00:20:29]: Aha. 

 

Talare 1 [00:20:31]: Då kommer jag för jag tycker om japanska serier, jag kollar på dem 

nästan varje dag. 

 

Intervjuare 1 [00:20:35]: De har väl haft några sådana utbildningar i Göteborg för ungdomar? 

 

Talare 1 [00:20:38]: Mm. 

 

Intervjuare 1 [00:20:41]: Har de inte haft det? Att göra tecknade filmer och anima? Var det 

inte Blå stället? 

 

Talare 1 [00:20:46]: Jag har inte koll på det. 

 

Intervjuare 1 [00:20:47]: Nej, jag har för mig att det var något sådant, men jag kommer inte 

ihåg var, det kanske var Blå stället som hade det [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:20:52]: [Skrattar] Jag vill säga en sak, jag är en person som blir förvirrad snabbt 

för jag satt en gång i klassen och alla visste en grej som vi skulle alla göra, jag satt och tänkte 

vad gör ni för något? Vad ska vi göra för något? [Skrattar] Och de bara hon sa förra veckan, 

jag sa vadå förra veckan? Jag märkte inte det, kanske såg lite på nätet, visste riktigt vad som 

hände. 

 

Intervjuare 1 [00:21:16]: Så då hade du inte gjort något eller? 

 

Talare 1 [00:21:17]: Jag gjorde visst när jag fick veta vad vi skulle göra. 

 

Intervjuare 1 [00:21:23]: Ja, just det. 

 

Talare 1 [00:21:23]: Fast jag är den enda som inte vet det, så här när man skriver på tavlan 

och läser, jag nästan har glömt bort det, jag måste hålla koll. 

 

Intervjuare 1 [00:21:38]: Men tänker du söka någonstans nu till våren? 

 

Talare 1 [00:21:40]: Gymnasiet? Ja jag har sökt, det stängde i februari tror jag, det här 

fönstret där man kunde söka till gymnasiet va? 

 

Intervjuare 1 [00:21:47]: Ja just det. 

 

Talare 1 [00:21:48]: Det har stängt. Jag sökte tre gymnasier. 

 

Intervjuare 1 [00:21:53]: Till något mediagymnasium eller? 

 

Talare 1 [00:21:56]: Ja, teknik har jag valt. 

 

Intervjuare 1 [00:21:57]: Okej. 
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Talare 1 [00:21:59]: Jag ville faktiskt läsa vidare till robotingenjör. 

 

Intervjuare 1 [00:22:05]: Mm, är det på Lindholmen då eller? 

 

Talare 1 [00:22:09]: Det finns flera olika stycken, jag valde, jag kollade på tiden och jag sover 

ganska mycket också, så jag valde en som låg kanske en halvtimme från där jag bor, tjugo 

minuter, så det passar bra för mig. 

 

Intervjuare 1 [00:22:25]: Var ligger då i ... 

 

Talare 1 [00:22:27]: Jag valde GTI, NTI och STG som ligger i SKF fast de har skyhöga betyg 

[trehundra?? 00:22:35] fast jag tror jag kan få det om jag gör det bästa. 

 

Intervjuare 1 [00:22:42]: Jaså vad ligger de andra då? 

 

Talare 1 [00:22:46]: [?? 00:22:46] men de andra ligger i stan. 

 

Intervjuare 1 [00:22:51]: Ja de ligger i stan. 

 

Talare 1 [00:22:53]: Ja de ligger i stan. 

 

Intervjuare 1 [00:22:57]: Och så SKF där. 

 

Talare 1 [00:22:56]: Jag vet att GTI ligger vid Haga eller Haga kyrkan tror jag. 

 

Intervjuare 1 [00:23:00]: Göteborgs tekniska ... 

 

Talare 1 [00:23:03]: GTI, Göteborgs tekniska ... 

 

Intervjuare 1 [00:23:06]: Institut kanske? [Skrattar]. 

 

Talare 1 [00:23:06]: Institut kanske [skrattar]. Jag har inte koll men de andra ligger om jag 

minns rätt efter Brunnsparken om man tar sjuan var kommer man efteråt när jag tar elvan? 

Jag har glömt bort [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:23:20]: Nej men det gör inget, men du har i alla fall sökt och så vidare? 

 

Talare 1 [00:23:23]: Jag har i alla fall sökt och ... 

 

Intervjuare 1 [00:23:25]: Och du är intresserad av det, teknik och ... 

 

Talare 1 [00:23:26]: Ja, jag tycker om datorer och sådana saker, se hur det fungerar och så. 

Jag tycker det är roligt. 

 

Intervjuare 1 [00:23:39]: Men när du tänker på Göteborg som stad vad tänker du på då? Vad 

skulle du säga var positivt med Göteborg? 
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Talare 1 [00:23:49]: Positivt ... 

 

Intervjuare 1 [00:23:48]: Jag vet inte om du kan jämföra med så mycket annat men och vad 

som är negativt eller är det något som du inte tycker om? 

 

Talare 1 [00:23:53]: Det där är en riktigt bra fråga, jag tycker att allting är positivt här i 

Göteborg, har du sett de här byggnaderna som de håller på att bygga i Gamlestaden? 

 

Intervjuare 1 [00:24:01]: Ja. 

 

Talare 1 [00:24:02]: Och de håller på att göra några till också, jag minns inte var det var nu 

igen, men det utvecklas väldigt mycket och på 400 år det har utvecklats väldigt mycket. Om 

man skulle jämföra med ett annat land så ser man att utvecklingen går upp hela tiden, det 

går inte ner, det sjunker inte och plus att det kommer nya saker också, nya byggnader, nya 

ställen att bo i och nya idéer och tankar och så här och jag tycker Göteborg är fantastiskt. 

Det är konstigt att, jag tycker det är väldigt konstigt att det inte blev Sveriges huvudstad. 

 

Intervjuare 1 [00:24:38]: Ja [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:24:37]: För jag tycker det är riktigt bra. 

 

Intervjuare 1 [00:24:39]: Det var det att Stockholm byggdes före Göteborg. 

 

Talare 1 [00:24:44]: Ja, fast det är riktigt härligt här tycker jag att jag har gått till Borås och 

varit i många ställen ja runtomkring här också med klassen och skolan och så och jag har 

släktingar som bor i Kungälv och Hisingen och så. Alltså det är fantastiskt här, det är väldigt, 

jag tycker också nästan allting känns väldigt billigt också om man ska jämföra med andra 

städer. 

 

Intervjuare 1 [00:25:09]: Ja, priserna då? 

 

Talare 1 [00:25:11]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:25:14]: Men tänker du någonting på att Göteborg är en hamnstad? 

 

Talare 1 [00:25:17]: Jag tänker inte mycket på hamnstad för att, jag har varit, jag har sett 

havet och så och när man är just där vid, vad är namnet? Hamnen där det finns en staty på 

en man... 

 

Intervjuare 1 [00:25:33]: Där du tar färjan och det? 

 

Talare 1 [00:25:33]: Ja och så när man står vid kanten och kollar ner i vattnet och vill bara 

hoppa i fast ... 

 

Intervjuare 1 [00:25:40]: Det kan man inte. 

 

Talare 1 [00:25:39]: Det kan man inte, då kommer man inte komma upp igen [skrattar]. 
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Intervjuare 1 [00:25:42]: Det är där du tar färjan över till Lindholmen och så? 

 

Talare 1 [00:25:44]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:25:45]: Du menar den statyn, Evert Taube eller något som står där. 

 

Talare 1 [00:25:45]: Ja just det Evert Taube är det. 

 

Intervjuare 1 [00:25:48]: Ja just det, eller är det vid operan kanske du tänker på? 

 

Talare 1 [00:25:51]: Nej det är vid Taube den där statyn. 

 

Intervjuare 1 [00:25:54]: Ja, ja. 

 

Talare 1 [00:25:56]: Och jag brukar inte lägga märkte till det här med hamnen för att … 

 

Intervjuare 1 [00:26:01]: Nej man ser inte … 

 

Talare 1 [00:26:01]: … man ser inte så mycket av det. Det är inte många som går till utkanten 

av Göteborg utan det är lite mer i mitten som det handlar om och så. 

 

Intervjuare 1 [00:26:08]: Göteborg var en väldigt stor varvsstad förut med stora varv och 

jättebåtar, men allt är borta nu. 

 

Talare 1 [00:26:16]: Fast det blev borta för Kina dominerade [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:26:21]: Och andra städer också. 

 

Talare 1 [00:26:21]: Och andra städer. 

 

Intervjuare 1 [00:26:22]: Men sen går det runt lite så att ... 

 

Talare 1 [00:26:24]: Det går runt men de har kommit med nya arbeten och sådana här saker, 

alltså om någon i Göteborg säger jag är arbetslös då skulle jag bli förvånad för att det finns 

många jobb här som du kan välja mellan, det finns många utbildningar, yrkesutbildningar 

som du kan göra. 

 

Intervjuare 1 [00:26:41]: Men var tror du var finns jobben nu? Om Göteborg var en 

industristad förut vad är det nu då? Volvo är stort fortfarande. 

 

Talare 1 [00:26:52]: Ja jag tror det skulle ligga mest vid media, tekniken och så och ekonomin 

tror jag också är stort. 

 

Intervjuare 1 [00:27:03]: De pratar om det här med evenemangsstad, att Göteborg skulle 

vara en evenemangsstad, tänker du på det? 
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Talare 1 [00:27:11]: Att det ska vara lite olika eller? 

 

Intervjuare 1 [00:27:12]: Ja att det är mycket uppträdanden alltså mässor, Svenska Mässan 

och de här stora mässorna. 

 

Talare 1 [00:27:17]: Jag har varit på Svenska Mässan en gång, faktum är att jag var där och 

såg de här som ska, LasseMajas, LasseMajas detektivbyrå, författarna och ... 

 

Intervjuare 1 [00:27:29]: På bokmässan då? 

 

Talare 1 [00:27:31]: Ja, bokmässan var jag på och de hade sådana här choklad från Sydafrika. 

Jag hade tyvärr inte med mig väldigt mycket pengar, bara någon tjugolapp eller så och sen 

tänkte jag okej, jag är en chokladälskare så jag ska ta en bit, jag tog en liten och jag ångrade 

att jag inte köpte mer, så ville jag ha mer men jag var pank. 

 

Intervjuare 1 [00:27:52]: Jaha var pank [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:27:55]: Så jag tänkte nästa gång det är en bokmässa så ska jag se till att ta med 

mig väldigt mycket pengar, stålar i fickan och bara gå dit direkt och hitta stället med 

chokladgrejen. 

 

Intervjuare 1 [00:28:05]: Jaha, men vad tyckte du om böckerna då? [Skrattar]. 

 

Talare 1 [00:28:07]: Jag fick några böcker, jag läste klart den boken och när jag hade läst klart 

boken så fick jag veta att det är en serie också, så gick jag till biblioteket och letade efter den 

andra delen. Jag har läst två delar nu och jag tror att det är tre delar, det finns en till också 

och det var en jäkligt spännande bok, jag blev så hära, att man blir så här oh my God. 

 

Intervjuare 1 [00:28:32]: Ja, upptagen av det. 

 

Talare 1 [00:28:33]: Ja upptagen av det. Jag väntar fortfarande på att den där författaren ska 

skriva klart boken för jag väntar. Jag försöker läsa bokrecensioner och så hära, men jag 

skriker, när så vad han heter, jävla författare kom igen, skynda på nu. 

 

Intervjuare 1 [00:28:52]: Kommer du ihåg vad han eller hon hette? 

 

Talare 1 [00:28:54]: Jag är dålig på namn. 

 

Intervjuare 1 [00:28:55]: Ja det är jag också. 

 

Talare 1 [00:28:57]: Om jag får säga så. 

 

Intervjuare 1 [00:28:58]: Ja. 

 

Talare 1 [00:28:58]: Om du säger ditt namn nu imorgon om typ, om vi träffas i flera år varje 

dag från måndag till fredag i flera år jag kommer glömma bort ditt namn. Det har hänt mig 

alltså fortfarande jag ser folk ute som jag känner alltså jag känner igen ansiktet men ... 
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Intervjuare 1 [00:29:15]: Jag är likadan själv men ... 

 

Talare 1 [00:29:15]: Jag känner igen ansiktet men kommer inte ihåg namnet så jag bara säger 

hej och så tänker jag Gud ditt namn vad var det nu igen. 

 

Intervjuare 1 [00:29:25]: Nej men så är det, man kommer inte alltid ihåg. 

 

Talare 1 [00:29:26]: Jag kommer aldrig ihåg. 

 

Intervjuare 1 [00:29:28]: Är det några andra platser du, är du på Liseberg någon gång? 

 

Talare 1 [00:29:30]: Jag har varit på Liseberg flera gånger och jag var där förra terminen i 

höstas, det var blåsigt och så och jag tog på mig jacka och jag hade två gratisbiljetter som jag 

fick. Så jag sa till min kompis okej du jag bjuder dig och så gick vi dit och så försökte vi åka 

attraktionerna och nästa dag blev jag förkyld för när man åker de här ... 

 

Intervjuare 1 [00:29:56]: Ja det är ... 

 

Talare 1 [00:29:57]: Och vi åkte den nya attraktionen till och med, vi tyckte den var bra eller 

jag och han alltså han är expert på det, jag tyckte den var så läskig för jag blir nervös typ hela 

färden. Men han sa [?? 00:30:08] fast när den kom ner det var som vanligt som de andra och 

så tänkte jag wow du, vad är det för fel på dig och sa han ska vi åka den igen och så tänkte 

jag nej. 

 

Intervjuare 1 [00:30:21]: Har du gått och lyssnat på musik där någon gång på Liseberg? 

 

Talare 1 [00:30:23]: Ja de här vad heter de? Tove Lo var där. 

 

Intervjuare 1 [00:30:30]: Tove Lo, ja. 

 

Talare 1 [00:30:30]: Ja, hon var på Liseberg eller nej det var inte hon eller var det hon? De 

här tjejerna som, a summer day when you were gone I crashed my car into the bridge and 

just let it all go and ... 

 

Intervjuare 1 [00:30:48]: Fråga inte mig, jag kommer inte ihåg [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:30:50]: Du kommer inte ihåg den här låten? You want me down on earth, but I 

am up in space. Jag tror det var något sådant. Jag glömde deras band men ett tjejband var 

det. 

 

Intervjuare 1 [00:31:01]: Ja, var det nyss eller ... 

 

Talare 1 [00:31:02]: Jag tror att det är Tove Lo eller dem för jag var bara bakom…? Jag ville 

bara höra på musik, så tänkte jag var är utgången då jag vill gå ut, jag ville gå hem, det var 

klockan sex och för mig är det sent. För andra som mina kompisar bara, vi kan väl stanna här 

till tolv eller elva och jag bara okej [skrattar] lycka till, jag ska bara gå härifrån. 
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Intervjuare 1 [00:31:26]: Jaha [skrattar]. Det är lördag imorgon och jag har någonting att 

göra. 

 

Talare 1 [00:31:32]: Jaha [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:31:33]: Det är då man ska vara ute på fredag vet du? 

 

Talare 1 [00:31:35]: Ja, men jag är en sådan uteperson som går ut väldigt mycket, jag går ut 

när jag känner för att jag behöver gå ut och jag kan säga nu, jag sa till mig själv att jag ska nu 

träna och gå och gymma och så här. 

 

Intervjuare 1 [00:31:53]: Du går på gym också? 

 

Talare 1 [00:31:53]: Ja. 

 

Intervjuare 1 [00:31:53]: Här i Bergsjön? 

 

Talare 1 [00:31:55]: Ja här i Bergsjön, i Kortedala om man ska vara exakt, fast jag fuskar lite 

grann, jag har inte gått nu på tre veckor. 

 

Intervjuare 1 [00:32:03]: Brukar du gå annars två gånger i veckan? 

 

Talare 1 [00:32:08]: Jag brukar gå, när vi har ledigt, då går jag typ varje dag fast jag tror att 

jag fick lite hjärnskakning förra veckan fast jag är inte säker, för jag kräktes nästa dagen fast 

jag har inte gått till sjukhuset så officiellt det har jag inte, men jag fick ett, jag tror på idrotten 

fick jag en armbåge bak i huvudet. 

 

Intervjuare 1 [00:32:26]: Oj. 

 

Talare 1 [00:32:28]: Och enligt en boxningsgrej som jag har lärt mig att när man slår i 

bakhuvudet då är det snabbt med information om hjärnskakning, jag tror jag fick det lite 

grann för jag kände mig lite yr och så och lite mer deppig och trött. 

 

Intervjuare 1 [00:32:43]: Och trött, ja, men då är det nog bra att ta det lugnt. 

 

Talare 1 [00:32:45]: Men det har släppt tror jag för du vet det var inte en sådan här 

hjärnskada utan jag tror det att det var det minsta. 

 

Intervjuare 1 [00:32:53]: Men du går runt i stan och ni går så med kompisar och så eller går 

du med dina föräldrar något? 

 

Talare 1 [00:33:00]: Jag går ibland med föräldrar ut och shoppar tillsammans och så. 

 

Intervjuare 1 [00:33:04]: Hoppar? 

 

Talare 1 [00:33:05]: Ja. 
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Intervjuare 1 [00:33:07]: På ... [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:33:10]: Köper kläder. 

 

Intervjuare 1 [00:33:11]: Jaha shoppar, jag trodde du sa hoppar. 

 

Talare 1 [00:33:17]: Hoppar [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:33:18]: Jag tänkte det var något nytt [skrattar]. 

 

Talare 1 [00:33:18]: Ja, precis. 

 

Intervjuare 1 [00:33:20]: Nej men det är bra, så du handlar ihop med dem helt enkelt och 

åker in till stan då. 

 

Talare 1 [00:33:24]: Och det brukar ibland vara så här att innan ... 

 

Intervjuare 1 [00:33:25]: Är det Femman? 

 

Talare 1 [00:33:28]: Ja Femman brukar vi gå till, Femman. 

 

Intervjuare 1 [00:33:29]: Kungsgatan? 

 

Talare 1 [00:33:29]: Kungsgatan, ja. Nordstan brukar vi vara mest kan jag säga, där har jag 

varit typ mest. 

 

Intervjuare 1 [00:33:39]: Men är det något du känner som du inte tycker om i Göteborg eller 

här? 

 

Talare 1 [00:33:43]: Jag har ingen aning. 

 

Intervjuare 1 [00:33:47]: Nej, men det är ingenting som du har gått och tänkt på? 

 

Talare 1 [00:33:49]: Vad jag har tänkt på som är dåligt det är en bra fråga för jag vet inte. Jag 

har aldrig koll på vad som är dåligt här i Bergsjön för när det kommer nya trender och nya 

saker och det är positivt så när det kommer till något dåligt, ingenting, jag kan inte komma 

på någonting. 

 

Intervjuare 1 [00:34:08]: Ingenting? Men det är inget du går och retar dig på eller som du 

tycker, att spårvagnen borde gå sådär eller det borde finnas mer affärer eller ... 

 

Talare 1 [00:34:18]: Det finns väldigt många affärer här. 

 

Intervjuare 1 [00:34:18]: Det gör det? 

 

Talare 1 [00:34:19]: Ja det gör det. Där jag bor det finns en affär, en liten shop, om vi har slut 
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på mjölk och ingen av oss orkar gå långt, då tar det tre minuter där nere och så är man 

tillbaka hemma igen och så finns det en Lidl också där nere också så du kan gå och handla 

mycket om du vill och det finns flera affärer. Vi har ICA där, vi har ett fruktstånd där också 

och så har vi Komet, en affär där också, restauranger till och med, vi har Pasha, vi har Amour 

och de här, det finns flera stycken, flera, flera stycken. 

 

Intervjuare 1 [00:34:54]: Hänger du på caféer och så? 

 

Talare 1 [00:34:57]: Om du säger caféer, jag är inte en caféperson, jag är mer så här att går vi 

ut och jag har stålar med mig, jag har pengar med mig och så ska vi bestämma oss, ska vi till 

McDonalds eller pizzeria. 

 

Intervjuare 1 [00:35:12]: Ja just det. 

 

Talare 1 [00:35:12]: Okej, ska vi till farges(?) eller de här och då bestämmer vi liksom annars 

då brukar jag skippa det, det brukar vara typ, [suckar] jag har sagt till mig själv att jag ska 

vara på diet, inte äta ute så mycket, fast jag äter inte ute så mycket, jag kanske äter ute tre 

eller fyra gånger per år, per år. 

 

Intervjuare 1 [00:35:36]: Ja, du äter inte ute. 

 

Talare 1 [00:35:37]: Jag gillar min mamma hon är så här, hon känner sig lite trött på och laga 

mat och hon känner sig sugen på pizza och jag säger jag kan ta hand om matlagning idag. Då 

blir hon, nej jag är sugen på pizza och så blir jag, men kom igen det är inte bra och så blir 

hon; nej men jag är sugen på pizza så hon går ut och beställer en pizza och när jag kommer 

ut, jag känner mig sugen också för jag ser pizzan och så äter jag det och vi blir tjock och 

lyckliga [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:36:08]: [Skrattar] En pizza då och då får man ha…Men Kortedala är du rätt 

mycket i och Gamlestaden också kanske, är det de stadsdelar som du är i, som är din 

närmiljö kan man säga? 

 

Talare 1 [00:36:20]: Närmiljö det är här i Bergsjön. 

 

Intervjuare 1 [00:36:22]: Det är här i Bergsjön? 

 

Talare 1 [00:36:23]: Ja för att sommarlovet, ursäkta mig jag ska bara nysa, det kom inte ut, 

det sitter kvar i näsan fortfarande så jag väntar på att det ska komma en nys, nej den är kvar, 

här i Bergsjön för där jag bor det finns en fotbollsplan där jag tycker om att spela fotboll 

ibland och det finns flera kompisar och så här och jag kan säga att jag spenderar mest, alltså 

hela sommarlovet jag spenderar bara här i Bergsjön om inte två eller tre gånger då jag åker 

till stan och kanske letar efter en bok som man kan köpa, pocketböcker kanske eller så här 

eller så åker jag med familjen dit och tar en promenad, går omkring, kollar på [?? 00:37:08] 

eller när det är den här fotbollgrejen vad heter den? Gothia Cup kanske som spelar ... 

 

Intervjuare 1 [00:37:15]: Ja just det på Heden där. 
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Talare 1 [00:37:16]: ... då kanske vi går dit och kollar och kommer tillbaka hem och äter [?? 

00:37:21]. 

 

Intervjuare 1 [00:37:21]: Men du känner det är naturligt och rör dig och känns det som ... 

 

Talare 1 [00:37:26]: Rör mig…[Skrattar] Okej om jag nu kommer från skolan, jag kommer 

hem, jag kommer inte komma ut om inte jag ska [?? 00:37:32] annars hemma och så. 

Imorgon kommer jag att gå ut för jag sa till mig själv nu ska jag gå och gymma fast när jag 

kollar på vädret och det börjar regna och det börjar snöa lite grann, då känner man sig inte 

sugen. Fast hela vinterlovet typ när vi hade jullov då var jag ute och gymmade hur mycket 

som helst även om det var dåligt väder fast nu jag känner mig så lat. Jag vet inte varför. Jag 

tror, jag hörde min lärare säga att nior, mest nior, de blir trötta på våren, när det kommer 

vår och så. 

 

Intervjuare 1 [00:38:08]: Ja. 

 

Talare 1 [00:38:09]: Och han kan ha rätt. 

 

Intervjuare 1 [00:38:12]: Men hur känns det, känns det spännande nu när du ska börja och 

söka till något annat? 

 

Talare 1 [00:38:15]: Tiden går för snabbt, jag är inte redo. Jag är verkligen inte redo för jag 

tror fortfarande att jag går i tvåan och det går så snabbt, så jäkla snabbt, jag var sju år när 

jag…och snart 16, jag fyller snart 16, nästa månad faktiskt, och det går för snabbt. 

 

Intervjuare 1 [00:38:34]: Ja, du är 15 nu och fyller 16? 

 

Talare 1 [00:38:36]: Jag fyller 16 nästa månad. 

 

Intervjuare 1 [00:38:37]: Tycker du tiden går fort nu då ska du vänta tills du blir äldre 

[skrattar]. 

 

Talare 1 [00:38:40]: Nej inte äldre ens, jag tycker redan att det går fort, det går för fort, jag är 

inte redo, kom igen, kan de bara ge mig tre år tillbaka så att jag bara kunde alltså prestera 

lite mer på skolan och varit lite mer aktiv. Jag känner att jag har mycket ångest kring alltså. 

Jag ångrar mig så mycket, jag vet inte varför, jag bara känner att fan alltså i sexan jag borde, 

alltså ibland det händer så här att jag bara sitter och tänker att den här killen som dissade 

mig då, jag kunde ha sagt det här till honom. 

 

Intervjuare 1 [00:39:11]: Jaha, sitter du och tänker på det nu då? 

 

Talare 1 [00:39:13]: Jag tänker på det säg när man duschar och sådär så kommer tanken Gud 

alltså han sa att [?? 00:39:19] ord och fraser, jag kunde ha mött honom med det här ordet 

eller meningen och så fast, men då tänkte jag inte på det. 

 

Intervjuare 1 [00:39:33]: Nej, man gör oftast inte det när man är mitt i det, men ser du inte 

fram emot det här nya att gå på ett gymnasium och ... 
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Talare 1 [00:39:42]: Om jag skulle säga jag ser fram emot det, då tror jag att jag kommer 

ljuga för mig själv. 

 

Intervjuare 1 [00:39:46]: Jaha. 

 

Talare 1 [00:39:47]: Jag tror inte jag ser fram emot det, jag känner fortfarande alltså, alltså 

det är för mycket som går för snabbt, det går bara för snabbt. Jag gjorde till och med 

nationella provet i svenska igår och jag satt hela natten och tänkte på att det som jag skrev 

var dåligt, för att jag kom på flera olika sätt att skriva den här grejen alltså situationen jag 

ville skriva det med en annan berättelse som var lite mer vad ska man säga, verkligt fast jag 

använde någonting som var sant historian men med lite fantasi och sannhet. 

 

Intervjuare 1 [00:40:34]: Mmm, men det som är gjort är gjort så får man försöka men det är 

lätt att gå och grubbla över saker, jag håller med dig. 

 

Talare 1 [00:40:43]: Det är lätt. 

 

Intervjuare 1 [00:40:47]: Men hur ser en vanlig dag ut för dig? Då går du till skolan och så är 

du här? 

 

Talare 1 [00:40:57]: En vanlig dag för mig det är att jag går till skolan, kommer hem, jobbar 

med läxor eller så sitter jag och sover lite grann för jag behöver det, jag har till och med läst 

att vi som går i högstadiet, vi behöver mer sömn än de här förskolebarnen, än de här som 

går i dagis, vi behöver mer sömn än dem, de behöver inte så mycket, vi behöver. 

 

Intervjuare 1 [00:41:24]: Eller så går du på gym? 

 

Talare 1 [00:41:25]: Eller så vill jag gå på gym, fast så tänker jag nej och så sitter jag och äter 

istället. 

 

Intervjuare 1 [00:41:34]: Mm [skrattar]. Tittar du på tv? 

 

Talare 1 [00:41:36]: Jag tittar på tv fast inte så mycket. 

 

Intervjuare 1 [00:41:41]: Datorn? 

 

Talare 1 [00:41:41]: Inte datorn heller, jag brukade vara på datorn förut när jag hade min 

Yahoo konto då. 

 

Intervjuare 1 [00:41:49]: Vad sa du att du hade? 

 

Talare 1 [00:41:49]: E-mail konto hade jag. 

 

Intervjuare 1 [00:41:51]: Ja. 

 

Talare 1 [00:41:53]: Och då kunde man gå in och läsa nyheter, fotbollsnyheter och sådana 
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där saker då brukar jag använda datorn lite grann. 

 

Intervjuare 1 [00:41:58]: Men är du inte med i Instagram, Twitter eller ... 

 

Talare 1 [00:42:02]: Jag använder Instagram fast inte Twitter, inte Facebook, inte Snapchat, 

jag använde Snapchat i sjuan och i åttan tror jag det var, jag tyckte inte om det för att varje 

33, 0,33 sekunder då skickade någon elev i min klass eller någon som addade mig i Snap en 

sådan här bild på sin sko, bara så här, de bara tog bilder och bara skickade häää… det stör 

mig, det stör mig verkligen så nu för tiden när de frågar mig om Snap jag bara tänker nej men 

jag har Insta, vill du ha Insta? 

 

Intervjuare 1 [00:42:40]: Lägger du ut bilder och så? 

 

Talare 1 [00:42:42]: Jag lägger inte alls ut bilder. 

 

Intervjuare 1 [00:42:43]: Nähä. 

 

Talare 1 [00:42:44]: Jag orkade inte. Jag gjorde det först på min Instagram, det gjorde jag 

först, men sen blev jag så här orka. 

 

Intervjuare 1 [00:42:52]: Men du gillade att göra film sa du? Lite filmer? 

 

Talare 1 [00:42:56]: Jag gjorde en film, det var i åttan. 

 

Intervjuare 1 [00:42:59]: Ja. 

 

Talare 1 [00:43:00]: Sedan dess har jag inte gjort något för jag har inte haft möjligheten att 

göra det. 

 

Intervjuare 1 [00:43:05]: Nej, nej. 

 

Talare 1 [00:43:05]: Det skulle varit skönt om det fanns någonstans där man kunde gå och 

producera musik, göra filmer och så här och där man inte behöver skriva upp sig som på 

Kulturhuset för de har sagt flera gånger att du kan faktiskt be på Kulturhuset och jag har 

tänkt, nej det är för mycket, de har en speciell tid när man ska vara där och jag vill bara ha 

ett ställe där man kan göra typ drop in, göra sin grej, gå hem, vila och så. Inte mycket, det är 

mycket så här [suckar] att de vill ha någonting ut av det liksom, utan det är bara att göra som 

du vill och så, fast jag har inte… det skulle vara skönt om Göteborg stad alltså staden kunde 

bygga något slags ställe sådär. 

 

Intervjuare 1 [00:43:56]: För ungdomar där man kan ... 

 

Talare 1 [00:43:58]: Alltså inte som ungdoms alltså inte som de här gården vad heter de här? 

 

Intervjuare 1 [00:44:04]: Ungdomsgårdarna? 

 

Talare 1 [00:44:06]: Ungdomsgårdarna, utan bara ett ställe där man kan vara kreativ som ett 
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kulturhus fast inte mycket begär, om man säger så, inte mycket begär av en. Det skulle vara 

bra. 

 

Intervjuare 1 [00:44:22]: Ja, där man bara kan gå dit och så ... 

 

Talare 1 [00:44:23]: Gå dit, spela musik, uppträda, göra vad som helst, jag tycker att det 

skulle vara bra. 

 

Intervjuare 1 [00:44:31]: Ja, nej det kanske det inte finns. Är det något, nu ska vi se här, har 

du tänkt på Göteborg, tänker du på politik någonting eller hänger du med där i vad som har 

hänt? 

 

Talare 1 [00:44:49]: Ja [skrattar] jag kan säga så här jag vet inte så mycket om Sveriges 

politik, jag vet inte ens vad mandat betyder för något. Så jag brukar inte hålla koll på sådant 

men jag har varit lite mer på hur samhället ser på människor, de här normerna hur du ser på 

folk, jag tycker inte om det. 

 

Intervjuare 1 [00:45:09]: Nähä? 

 

Talare 1 [00:45:11]: Jag tror att det är det som gjorde att jag blev mobbad i skolan, så om de 

kunde ändra synen på det så tycker jag att det skulle vara perfekt. För det är säkert miljoner 

människor som har genomgått samma sak som jag har gjort och det skulle vara bra om man 

kunde ha ett samhälle utan sådana normer där folk kan leva som de vill. 

 

Intervjuare 1 [00:45:37]: Men vad säger du, vilka normer är det du menar då? 

 

Talare 1 [00:45:44]: Ja till exempel könen, till exempel om att det är så ojämställt mellan 

män och kvinnor och det är inte bra för att och jag tycker också de här feministiska 

organisationerna också att de jobbar mest för kvinnor men det skulle vara att de jobbar för 

både män och kvinnor för att... 

 

Intervjuare 1 [00:46:04]: Som genusforskning finns ju. 

 

Talare 1 [00:46:06]: Precis, titta på människor, det är inte bara kvinnor som är offer för det, 

det finns flera miljoner män som är väldigt sjysta som inte gör sådana här våldsamma grejer 

som andra män gör, men när de säger helheten av att vi måste få män på rätt plats och så 

här det gör att man, wahhh, det är inte bara en person alltså flera alltså flera miljoner 

personer inte går att … kanske bara 50 personer som har gjort dåliga saker. Så jag tycker att 

de ska jobba för alla oavsett kön så slutar det bra. 

 

Intervjuare 1 [00:46:45]: Det finns ju i alla fall sådan forskning men man får hoppas att det 

kan [skrattar] ... 

 

Talare 1 [00:46:51]: Likaså när jag gick i mellanstadiet då blev jag kallad för mycket afrikan 

och så här va och det var lite mer rasistiska drag som de gjorde, så jag brukade först inte bry 

mig så mycket om det för jag tyckte, jag vet inte hur jag skulle tro eller känna. 
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Intervjuare 1 [00:47:12]: Jaså. Var det i skolan här? 

 

Talare 1 [00:47:13]: I skolan, fast det har ändrats så mycket sedan dess. 

 

Intervjuare 1 [00:47:18]: Det är inte så nu? 

 

Talare 1 [00:47:19]: Nu för tiden så hör man inte någon liten unge som säger någonting 

rasistiskt till någon annan kille, utan det var först då fast jag tror att det har alltså den här 

skolan har så mycket tror jag, det har utvecklats väldigt mycket, om man tänker för några år 

sedan då var det väldigt mycket stökiga elever som gick runt och störde. 

 

Intervjuare 1 [00:47:43]: Bråk och så kanske? 

 

Talare 1 [00:47:44]: Ja, bråk och så här och det har blivit bättre kanske, det har blivit bättre, 

det har blivit lugnare och plus att alla nior samarbetar väldigt mycket tillsammans också. Förr 

så var det typ enskilt att här är en grupp och här är en grupp och nu är det mer utbrett att 

alla är en typ. 

 

Intervjuare 1 [00:48:06]: Ja men det är bra att det finns en kanske sammanhållning på ett 

annat sätt, men det hänger väl ihop också med vilka som flyttar in och flyttar ut i Bergsjön 

också. 

 

Talare 1 [00:48:18]: Ja, det beror väldigt mycket på det för att alltså om man ska kolla att 

många kanske har en sådan här syn på religion eller regler som de hämtar från sitt hemland 

och många av de tas ut på själva barnet och när han kommer till skolan så tycker han, så här 

gör vi hemma och så här ska vi göra också i skolan och lägga ut såna … för jag minns att när 

jag gick i låg- och mellanstadiet då frågade typ alla de här somalier och så här att är du 

muslim eller kristen och gud och såna här saker. Fast jag brukar inte visa för folk vad jag har 

för religion eller så för jag tycker att det är onödigt att säga att din religion är bättre än 

någon annans. 

 

Intervjuare 1 [00:49:12]: Men du menar det var någon kristen eller? 

 

Talare 1 [00:49:13]: Jag är inte kristen, jag är faktiskt muslim. 

 

Intervjuare 1 [00:49:16]: Ja, så att ... 

 

Talare 1 [00:49:17]: Fast de pratade om det varje dag, de frågade mig varje gång och jag 

kände mig trött på det. 

 

Intervjuare 1 [00:49:23]: Mm men inte aktivt i ... 

 

Talare 1 [00:49:25]: Vad då? 

 

Intervjuare 1 [00:49:26]: Aktivt utövande tänker jag muslim? 

 

Talare 1 [00:49:29]: Jag utövar muslimska grejer. 
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Intervjuare 1 [00:49:30]: Jaha [skrattar] du utövar ... 

 

Talare 1 [00:49:32]: Fast som jag sa jag brukar inte visa för folk vad jag har för religion för jag 

tycker att det är oviktigt, vare sig om du är ateist eller kristen eller vad det än är, det är inte 

det som räknas, vad som räknas ... 

 

Intervjuare 1 [00:49:41]: Nej, men du går i moskén varje vecka? 

 

Talare 1 [00:49:46]: Inte varje vecka [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:49:45]: Nej. 

 

Talare 1 [00:49:46]: Jag kanske går två gånger per år. 

 

Intervjuare 1 [00:49:49]: Två gånger ... 

 

Talare 1 [00:49:51]: Per år. 

 

Intervjuare 1 [00:49:52]: Ja, ja, men då är du som svenskarna är då när det gäller religion 

[skrattar]. 

 

Talare 1 [00:49:54]: Ja, jag utövar mest min religion hemma. 

 

Intervjuare 1 [00:49:58]: Eller jag menar protestanter, alltså vi säger att vi är ett kristet land 

men vi går inte i kyrkan. 

 

Talare 1 [00:50:03]: Vi går inte i kyrkan, ja för att religion har så mycket frihet att man kan 

utöva sin religion hemma, alltså bönen och så här va det behöver man inte göra i moskén om 

man inte vill, om man inte vill, så det är så mycket frihet tycker jag när det kommer till islam. 

 

Intervjuare 1 [00:50:26]: Ja, där kanske det är skillnad på kvinnor och män då? 

 

Talare 1 [00:50:30]: Kvinnor och män ... 

 

Intervjuare 1 [00:50:30]: Nu ska vi inte gå in på det men jag tänkte på ... 

 

Talare 1 [00:50:32]: Ja jag vet hur du tänker fast jag tror inte det finns så mycket skillnad på 

män och kvinnor när det kommer till islam, det är några stycken saker som de gör lite 

skillnad på, fast det är inte så här stort att kvinnor ska bara följa vad män säger. Det säger 

inte alls så utan det säger på ett helt annat sätt utan att kvinnor har ett sätt till exempel de 

ska ha sjal, de måste typ täcka sin kropp, handleden upp till hit ska vara täckt. Ansiktet får 

visas för många som täcker ansiktet, jag vet inte varför de gör det för att jag vet att det var 

arabiska länder som gjorde så var för att den här sanden blåste och kom i ögonen så därför 

fick de täcka ansiktet, män gjorde samma sak till och med. Så när folk ibland gör det här och 

försöker gömma sig för andra folk eller jag vet inte vad de gör, för jag tycker inte det är så 

viktigt att man gör så, det är inte ett måste. 
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Intervjuare 1 [00:51:37]: Nej. 

 

Talare 1 [00:51:37]: Det står inte alls att du måste täcka ansiktet. 

 

Intervjuare 1 [00:51:41]: Nej, det är olika tolkningar. 

 

Talare 1 [00:51:43]: Ja, olika tolkningar, det är det som förstör ibland. För jag kan säga att de 

som gör de här feltolkningarna också är de som har läst religionen minst, de som har läst 

mer av det de brukar inte ens argumentera om sådana saker. För de vet vad som är rätt och 

fel, de som vet minst, de som har låg kunskap och bara säger jag är muslim, hej jag är muslim 

så här det är de som vet minst och det är de som gör de här reglerna och som tar upp de här 

normerna och som tar upp de här muslimska fundamentalisterna till exempel, jag tror att de 

gör det fel, det står inte någonstans i boken. 

 

Intervjuare 1 [00:52:24]: Men så är det i alla religioner, fundamentalisterna och de vanliga 

och de ... 

 

Talare 1 [00:52:31]: Jag tycker att det är de som försvinner mest är de som förstör själva 

sanningen av en religion utan de säger till exempel att om man har dödat de här personerna 

så kommer jag komma i himlen. Nej det kommer man inte, men på grund av det så när man 

ser på nyheterna så säger de muslimerna; alltså de gör det som en helhet av att jag som 

muslim tänker likadant som en annan muslim. Fast det inte är så, det är det jag menar med 

att det också påverkar normerna kring hur man ser syn på folk och så här. En man som till 

exempel vill göra balettdans kan ha lite svårt att komma ut som en balettdansare för man 

kommer tycka att det är bögigt. 

 

Intervjuare 1 [00:53:16]: Ja, ja. 

 

Talare 1 [00:53:17]: Eller en tjej, alltså jag tycker tjejer som ska vara fotbollsspelare det är 

mycket enklare för dem att komma in i det, det är också jobbigare för att de får inte 

rättigheter som en manlig idrottare, förstår du? Det blir så här så, om man tänker på det det 

kopplas väldigt mycket med hur man ser på sin religion och så hur man tolkar saker och ting 

och så. 

 

Intervjuare 1 [00:53:45]: Nej men så är det, det händer saker överallt. 

 

Talare 1 [00:53:48]: Överallt, överallt det händer saker. Faktum är att jag visste inte om det 

men jag hörde nyss att en man dödade 40, 50 personer i en moské och han tog till och med 

video på det och själva videon är ute på ett nätverk och det var några tjejer som kollade på 

den här videon och jag tänkte hur. En tjej bara satte på och visade inga känslor och jag 

tänkte det är hemskt kvinna, att någon skulle göra något sådant och vem kan man lägga 

skulden på? Det känns svårt att lägga skulden på den här gruppen gör fel, men vad gör jag till 

exempel om man tänker typ alla människor gör någon gång ett misstag som man kanske 

tycker är rätt, men lagen säger att det är fel. 

 

Intervjuare 1 [00:54:38]: Nej, man får försöka hålla huvudet kallt och se lite… Är det något 
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mer som du vill lägga till som du vill ha med in i intervjun nu när du har chansen? 

 

Talare 1 [00:54:50]: När jag har chansen. Först av allt när dina kompisar gör droger, gör inte 

droger, det är inte bra. 

 

Intervjuare 1 [00:54:55]: Nej. 

 

Talare 1 [00:54:57]: Många som jag känner röker och så men jag gör det inte [skrattar]. 

 

Intervjuare 1 [00:55:03]: Nej. 

 

Talare 1 [00:55:02]: Jag tycker inte det är coolt [skrattar] för jag tycker till och med att jag vill 

leva ett hälsosamt liv så jag gör det inte. 

 

Intervjuare 1 [00:55:10]: Det är bra. 

 

Talare 1 [00:55:11]: Det är för barn, om ni ser en kompis som gör det, om ni ser på[?? 

00:55:15] personerna som röker, gör det inte, det är inte värt det, ni kommer bli 50 år gamla 

och ha lungcancer och vem kan man lägga skulden på? 

 

Intervjuare 1 [00:55:31]: Rätt. 

 

Talare 1 [00:55:31]: Rätt. 

 

Intervjuare 1 [00:55:33]: Tack så mycket för intervjun. 

 

Talare 1 [00:55:35]: Tack själv. 

 

 

 

[bandningen slutar] 

 

 


